

## **Discount offer (1)**

**15% discount** on selected weekend afternoon tea set (for 2 person) at HUE DINING upon registration from 8th June until 28 July 2024.

## **博物館通行證優惠 (1)**

凡持有博物館通行證之人士由6月8日至7月28日週末期間, 透過指定連結登記訂座香港藝術館1樓 HUE DINING 餐廳, 即享下午茶套餐(2位用)85折優惠。

<b>Booking link</b> 定連結登記訂座	<a href="https://sevn.ly/xZByyIBJ">https://sevn.ly/xZByyIBJ</a>
<b>Menu</b> 查閱餐單	<a href="#">AFTERNOON TEA SET 下午茶</a>

## **Availability**

- Saturday & Sunday from now until Sunday, 28 July 2024, 3:30 pm – 5:30pm.
- Original price at HK\$680 for two persons for tea set with complimentary coffee/tea
- To add on a special mocktail for HK\$55 or HK\$100 to add on a glass of Gosset Cuvée Extra-Brut Champagne
- Annual Museum Pass holders can enjoy a 15% discount during the designated period.

**Address:** Hong Kong Museum Of Art, 1/F - inside HKMoA, 10 Salisbury Rd, Tsim Sha Tsui

**Telephone:** 3500-5888

## **更多資料**

- 供應時間: 3:30pm-5:30pm (逢周六、日及公眾假期)。
- 博物館通行證持有人在指定期間可享用85折優惠、需透過指定連結提前預訂。
- 兩位用套餐 港幣\$680; 加配\$55享用精調無酒精特飲; 加配\$100享用Gosset Cuvée Extra-Brut香檳(1)杯, 另設加一服務費。

餐廳地址: 尖沙咀梳士巴利道10號香港藝術館1樓

電話查詢: 3500 5888

## **Terms & Conditions**

- Advanced booking is required via the designated direct booking link & present their original copy of their Museum Pass during billing for record (photocopy or digital copies are not accepted).
- Walk-ins will not be accepted. Please make your reservation prior to visiting.
- This offer cannot be used in conjunction with any other offer or promotions, transferred or be exchanged for cash.
- This promotion is subject to all relevant terms and conditions. Hue Dining reserves the right to final decision in the event of any dispute.
- Subject to 10% service charge.

## **條款及條件**

- 貴客必須透過HUE DINING所提供的指定連結提前預訂及出示正本博物館通行證以備記錄(不接受影印本或相片)。
- 未登記之客人不能享用優惠、請提前預訂。
- 此優惠不可與其他優惠或活動同時使用, 不可轉讓、兌換現金。
- 禮遇需受有關條款及細則約束。如有任何爭議, HUE DINING 保留最終決定權。
- 另設加一服務費。

## Discount offer (2)

**12% discount** for group dining of 4 or more adults at HUE DINING on any 3-course menu upon registration between June to October 2024 (excludes special occasions & festive event dates).

## 博物館通行證優惠 (2)

凡持有博物館通行證之人士即日起至10月31日期間, 可享用88折(4位或以上)團體用餐優惠。

<b>Booking link</b> 定連結登記訂座	<a href="https://sevn.ly/xayGh87p">https://sevn.ly/xayGh87p</a>
<b>Menu</b> 查閱餐單	Dinner Menu <a href="https://huedining.com.hk/wp-content/uploads/2024/04/HUE_29Apr2024_Set_Lunch_Menu-1.pdf">https://huedining.com.hk/wp-content/uploads/2024/04/HUE_29Apr2024_Set_Lunch_Menu-1.pdf</a> Lunch Set Menu <a href="https://huedining.com.hk/wp-content/uploads/2024/04/HUE_29April2024_A4L_ALC_Menu-1.pdf">https://huedining.com.hk/wp-content/uploads/2024/04/HUE_29April2024_A4L_ALC_Menu-1.pdf</a> Weekend Brunch <a href="https://huedining.com.hk/wp-content/uploads/2024/03/HUE_9Mar2024_Brunch_Menu-2.pdf">https://huedining.com.hk/wp-content/uploads/2024/03/HUE_9Mar2024_Brunch_Menu-2.pdf</a>

## Availability

- From now until now (Thu) 31 October 2024 (not available for special festive dates).
- Museum Pass holder(s) visiting with 4 persons or above can enjoy a 12% discount on any 3 Course Set Menu (Lunch / Dinner / Weekend Brunch) during the designated promotion period.

## 更多資料

- 供應時間: 即日起至10月31日(特殊節日除外)。
- 博物館通行證持有人在指定日子, 預訂4位或以上並享用任何三道菜套餐(午餐/晚餐/早午餐), 即享88折優惠。
- 地址: 尖沙咀梳士巴利道10號香港藝術館1樓
- 電話: 3500 5888

## Terms & Conditions

- Advanced booking is required via the designated direct booking link & present their original copy of their Museum Pass during billing for record (photocopy or digital copies are not accepted).
- Walk-ins will not be accepted. Please make your reservation prior to visiting.
- This offer cannot be used in conjunction with any other offer or promotions, transferred or be exchanged for cash.
- Subject to all guests dining from the same menu. Not suitable for a kid's menu.
- This discount offer is not applicable for personal events, private dining room bookings, lounge bookings, or catering events.
- Party size limited to a maximum of 10 pax.
- Subject to 10% service charge.

**Address:** Hong Kong Museum Of Art, 1/F - inside HKMoA, 10 Salisbury Rd, Tsim Sha Tsui

**Telephone:** 3500-5888

## 條款及條件

- 貴客必須透過HUE DINING所提供的指定連結提前預訂及出示正本博物館通行證以備記錄(不接受影印本或相片)。
- 未登記之客人不能享用優惠、請提前預訂。
- 此優惠不可與其他優惠或活動同時使用, 不可轉讓、兌換現金。
- 所有客人均須使用相同菜單。兒童餐不適用。
- 4人或以上於指定推廣期間購買任何三道菜套餐(午餐/晚餐)可享88折優惠。最高人數為10位。
- 另設加一服務費。
- 本禮遇需受有關條款及細則約束。如有任何爭議, HUE DINING 保留最終決定權。

*Internal note (blackout dates, not available for bookings):*

**Monday 10 June (PH)** & Wanchai area drone show,

**Saturday 15 June** (Wanchai fireworks),

**Saturday 29 June** (No afternoon tea and no dinner bookout event),

**Monday 1 July (PH)** &

**Thursday 18 July** (dinner bookout event).